
تیم شهرداری قربانی سیاست های
غیر ورزشی

تیم شهرداری از دو سال قبل با حواشی فراوانی دست و پنجه نرم
کرده، از بعد نتیجه گیری هم با افت و خیز های فراوانی مواجه
شده است. اگر تا سال گذشته در سطح استان سخن از باشگاه داری به
میان می آمد اهالی فوتبال به ساختار شهرداری اشاره می کردند.
تیم شهرداری کمتر با حاشیه ها مواجه می شد. وقتی تغییر در بدنه
باشگاه به دلایلی غیر ورزشی در دستور کار قرار گرفت، به مرور و
با گذشت زمان و در کمتر از دو سال همه اندوخته ها به سوی
نابودی گرایش پیدا کردند و در نهایت وضعیتی بر این تیم مردمی
حاکم شد که امروز دل هر عاشق ورزش و فوتبال را به درد می آورد.

برخی ها فکر می کنند که همه بلایایی که امسال تیم قدرتمند و با
ریشه استان با ان مواجه گردیده ناشی از اتفاقات اول سال و
ادامه آن تا به حال می باشد، در حالی که این گونه اظهار نظر
ناشی از نگرش سطحی به موضوع می باشد. وضعیت امروزتیم فوتبال
شهرداری حاصل اقداماتی است که شهردار وقت در بحث تغییر و تحول
باشگاه و سازمان فرهنگی ورزشی، بالاجبار به بعضی از خواسته ها
تن داد و در نهایت به برکناری کسانی که زمینه موفقیت تیم را

فراهم کرده بودند حکم صادر نمود.

وقتی تیم به دسته اول باشگاههای کشور صعود کرد آنهایی که دستی
در آتش داشته و گوشه ای از کار را در اختیار گرفته بودند،
نخواستند و یا نتوانستند بر اداره امور تیم فضایی تازه ایجاد
کرده و تحولی را به وجود آورند. یک باشگاه ورزشی تعریف خاص
خـودش را دارد. ارکـان و ساختـار آن مشخـص و وظیفـه همـه دسـت
اندرکاران آن چون روز روشن می باشد. اگر باشگاه شهرداری بعد از
صعود تیم فوتبال به لیگ دسته یک بازسازی شده و به آن هویت داده
می شد دیگر کسانی که سوژه ای برای حرف زدن پیدا نمی کردند نمی
توانستند در مورد تیم و لزوم نابودی و فنای آن سخن بگویند.
چقدر گفتیم و گفته شد که آقایان مسؤول برای نهادینه کردن فرهنگ
باشگاه داری در اردبیل به ساختار باشگاه توجه کنید و با به کار
گیری نیروهای امتحان پس داد ه تیم و مجموعه را مورد حمایت قرار

دهید.
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متاسفانه در آن مقطع و هر بار در برابر طرح این مسئله آقایان
وعده سر خرمن دادند. هیچ نباید شک کرد آقایانی که مانع از شکل
گیری باشگاهی واقعی و دارای تشکیلات در دامن سازمان فرهنگی

ورزشی شدند با هدفی معین و مشخص به این کار اقدام کردند.

در یکی از جلسات برگزار شده در دفتر شهردار، لطف الهیان گفت که
دستور داده است نسبت به برطرف کردن موانع هویت بخشیدن به
باشگاه و پیاده کردن تشکیلات مورد نیاز اقدام کنند. پس چرا این
دستور و فرمان به موقع اجرا نشد و چه کس و یا چه کسانی این

دستور را مسکوت گذاشته و به آسانی از کنار آن عبور کردند؟

شیرازه تیم شهرداری از آن زمانی متزلزل شد که برخی از سیاسیون
به طرق مختلف دخالت در امور آن را مورد توجه قرار دادند. و
زمانی که حکم به برکناری حجت الاسلام میر عباس زاده از سازمان
فرهنگی ورزشی صادر گردید زنگ ها برای تضعیف این مجموعه و

باشگاه ورزشی به صدا در آمد.

آیا جابجایی مدیری با کارنامه موفق و جایگاه مطلوب در جامعه
نمی تواند دارای ابهام باشد؟ مشخص شدن زوایای این تغییر و تحول
به همراه استمرار آن می تواند بیان کننده بسیاری از واقعیت ها
باشد. می تواند مشخص نماید که آیا تیم شهرداری قربانی سیاست

های غیر ورزشی شده است یا نه؟

همین حرکات و تصمیم های نابجا موجب ایجاد حاشیه های رنگارنگ در
تیم شد تا جایی که هر چه زمان گذشت این حاشیه ها مزید بر علت
شد تا مشکلات موجود در تیم بیشتر خودنمایی بکند..ادامه همین
سیاست های غیر  قابل قبول و در برخی موارد غیر قابل کنترل موجب
شد که شهرداری اردبیل با حکم بازرسی از تیم داری در سطح حرفه
ای منع گردد. این بحث آیا سؤال های متعددی را در ذهن علاقه
مندان به ورزش در استان ایجاد نمی کند که چرا در بین همه شهرها
شانس و اقبال ممنوعیت تیم داری نصیب شهر ما اردبیل شده است؟
آیا آقایان مسؤول تا به حال به این سؤال جواب داده اند؟ آیا
تکرار ممنوعیت تیم داری برای شهرداری در قبال سؤالات مکرر علاقه
مندان از طرف مسؤولین و بخصوص اعضای شورای شهر می تواند افکار

عمومی را قانع نماید؟

اگر می بینیم که امروز تیم شهرداری در دریایی از مشکلات غوطه ور
است ، اگر تیم شهرداری امروز به یک بچه سر راهی بد منظر و زشت



تبدیل شده و همه به نوعی در فکر لگد زدن به آن و راندن آن می
باشند ، اگر دیده می شود که حتی بر سر واگذاری آن نیز امروز و
فردا می شود و همه را سر می دوانند و به نوعی دست می اندازند،
اگر دیده می شود که مسئله یک تیم به یکی از پیچیده ترین ،
بغرنج ترین و سؤال بر انگیز ترین مشکل جامعه تبدیل شده است،
نتیجه بی تدبیری هایی است که از سه سال قبل در فضای آن حاکم

شده و تا به امروز رسیده است.

هیچ شک و تردیدی نباید کرد که گذشت زمان همه چیز  و همه
نامهربانی ها، سوء استفاده ها و رفتارهای غیر منطقی و باند
گرایانه در مورد تیم شهرداری را روشن و مشخص کرده و عوامل آن
را رسوای خاص و عام خواهد کرد. ممکن است امروز به دلایلی برخی
ها با استفاده از نفوذ وقدرت و دست نشاندگانشان بتوانند سرپوش
بر روی واقعیت ها و ظلم هایی که در حق فوتبال استان روا شده،
بکشند ولی روزی بر مردم روشن می شود که چگونه در برخی موارد
اهداف غیر ورزشی ضربات مهلک و کشنده بر تن تنها عشق طرفداران
فوتبال اردبیل وارد کردند و آن را به سوی نابودی هدایت نمودند.

بارها گفته ایم اگر ورزشکاران و ورزشدوستان همت کنند و در
انتخابات پیش رو، افراد ورزشی و علاقه مند به ورزش را به شورا
بفرستند، غمی نیست می توان با کمک و حمایت آنها تیم شهرداری را
احیا کرد و با شروعی دوباره از رقابت های استانی زمینه صعود به

لیگ های کشوری را فراهم نمود.   


